
 
 
 
    P R O T O K Ó Ł  Nr  XIV/ 07  
 
 
  z obrad Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
  z dnia 23 sierpnia 2007 roku 
 
 
  Ad.1 Otwarcie XIV Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 

Otwarcia  XIV Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonał 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski ,który powitał radnych i zebranych  
gości i stwierdził, Ŝe na 15 radnych na Sali obecnych jest 14 radnych wobec czego 
Rada władna jest do podejmowania uchwał i decyzji / lista obecności stanowi zał .nr 1 
do protokołu /. 

 
  Ad.2 Podjęcie uchwał: 
 
  a/ zmiany budŜetu miasta i gminy na rok 2007  
 

W tym punkcie w kolejności głos zabrali: 
Burmistrz Miasta i  Gminy Dolsk Henryk Litka . 
Poinformował radnych, Ŝe dzisiejsza Sesja została zwołana w trybie przyspieszonym z 
uwagi na konieczność zmiany budŜetu miasta i gminy na rok 2007 . 
Dotyczy to takich zadań jak zabezpieczenie środków na podłączenie gazu do 
następujących budynków – budynek Urzędu, szkoła Podstawowa w Dolsku, 
Gimnazjum oraz OSiR.- stąd konieczność zwołania dzisiejszej Sesji . 
 
Mieczysław Gorwa - Kierownik Referatu Gospodarczego.- omówił 
przeprowadzone przetargi  w tym zakresie  ,przedstawił szczegółowe propozycje 
poszczególnych oferentów startujących w tych przetargach i wyjaśnił, Ŝe komisja 
przetargowa w kaŜdym z tych przetargów wybrała najtańsze oferty . 
 
Jednak jak z tego zestawienia wynika, Ŝe na poszczególne zadania w budŜecie 
zabraknie funduszy  i wobec tego  jest prośba do radnych o dokonanie przesunięć  w 
budŜecie tak aŜeby moŜna było podpisać umowy na wykonanie tych zadań . 
 
Radny Bogdan Dolatowski -  ta dyskusja, która tu jest to powinna być przez 
ogłoszeniem przetargu na te zadania bo co będzie jak radni zagłosują na nie  
a przetargi juŜ się odbyły  jak to zostałoby wytłumaczone tym osoba które te przetargi 
wygrały . 
Wiem, Ŝe najprościej taki przetarg uniewaŜnić   ale tak nie powinno to być robione. 
 
 
Projekt uchwały został przedstawiony przez Panią ElŜbietę Juskowiak Skarbnika 
Miasta i Gminy. 
 



Burmistrz MiG Henryk Litka  -  tak moŜe Pan radny ma tutaj racje jednak planując 
budŜet nie wiedzieliśmy dokładnie ile to moŜe kosztować a jeŜeli radni zagłosują na 
nie to przetargi zostaną uniewaŜnione i umowy nie zostaną podpisane. 
Natomiast jeŜeli chodzi o zabranie funduszy przeznaczonych na wodociągowanie wsi 
Mszczyczyn to  wygląda w następujący sposób   na to zadanie mamy zaplanowane 
tylko nasze środki  i tylko środki unijne pozwolą nam na rozpoczęcie tego zadania. 
Według posiadane wiedzy w tym zakresie tych środków w tym roku nie otrzymamy –
wnioski o te środki zostały juz dawno złoŜone   jednak ich nie ma i mamy na to 
zadanie otrzymać środki w toku 2008 . 
Wobec tego te fundusze z Maszczyczyna  tak w tym roku na Mszczyczyn by nie były 
wykorzystane . 
 
Radny Kazimierz Pepliński – słyszymy, Ŝe środki Polska otrzymuje dlaczego to tak 
Ŝle  idzie   z taki  opóŜnieniem .- słyszy się  co innego a rzeczywistość teŜ wygląda 
inaczej . 
 
Burmistrz MiG Hernyk Litka  – tak uwagi Pana są bardzo słuszne jednak w tej 
sprawie nie ma z kim rozmawiać . 
 
Radny Zbigniew Kiel – wszyscy wiemy, Ŝe planuje się zadania ale trudno 
przewidzieć ile to będzie kosztowało, wiemy, Ŝe ceny od początku roku na wszystkie 
materiały bardzo wzrosły  najlepszym przykładem  jest  zadanie w Masłowie ,gdzie 
teŜ  kwota zaplanowana na to nie starczyła . 
 
Radny Stanisław Porzucek – wypada  mi się tez na ten temat wypowiedzieć z uwagi 
na to ,Ŝe  wszystkie fundusze zaplanowane na Mszczyczyn maja być zabrane na te 
zadania . 
Osobiście nie jestem z tego zadowolony i nie wiem jak to mam powiedzieć swoim 
wyborcom ,przecieŜ mieli obiecany wodociąg w II półroczu  2007 . 
Boję się ,Ŝe w Mszczyczynie dojdzie  do tego ,Ŝe nie będzie wody . 
PrzecieŜ moŜe nie wszyscy radni wiedzą ,ze  dochodzi prawie codziennie do awarii  i 
co wtedy robić ,trzeba będzie wodę dowozić.. 
W tej chwili  w ciągu dnia 3-4 razy nie ma wody w kranach . 
I co z tym dalej Mszczyczyn miał być pierwszy w zadaniach inwestycyjnych a teraz 
poszedł na koniec  . 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski – nie moŜna tak czekać aŜ się to 
wszystko do końca popsuje  trzeba z tym coś zrobić a szczególnie poprawić jakość 
wody . 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  – wiem, Ŝe woda dla Mszczyczyna jest 
bardzo waŜna  i priotrytetowa, w tej chwili nie stać nas na rozpoczęcie tego zadania 
jednak chcemy w tej chwili zrobić remont  w tej stacji .Miesiąc temu podpisalismy 
porozumienie z Kierownictwem RSP Mszczyczyn  jednak w tej chwili jest pismo o 
wypowiedzeniu tej umowy . 
Mam nadzieję jednak ,Ŝe dojdziemy do porozumienia i swoim sposobem uda nam się 
tam przeprowadzić drobny remont  
. 
Radny Marek Zyffer   jakie fundusze zostaną przeznaczone na ten drobny remont . 



Burmistrz MiG Henryk Litka  – jeŜeli mówimy o drobnym remoncie to  
przeznaczymy na to fundusze z bieŜących środków  zaoszczędzonych na innych 
zadaniach . 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski - niepokojącym jest fakt ,Ŝe  RSP 
chce zerwania tego porozumienia Ŝeby nie doszło do tego ,Ŝe zostanie zakręcony 
dopływ wody i co wtedy zrobimy . 
 
Radny Stanisław Porzucek – jest obawa  poniewaŜ kilka dni  nie było wody  i 
dopiero po tym Prezes podpisał ta umowę . 
 
Burmistrz MiG Hernyk Litka  – dobrze Ŝe radni mają pewne obawy jednak osobiście 
liczy ,Ŝe dojdziemy do porozumienia i to podpisane porozumienie nie zostanie 
zerwane . poniewaŜ jest to równieŜ obwarowane przepisami / kodeks cywilny /  
Urząd chce tego porozumienia  które pozwoli na przeprowadzenie remontu . 
RSP nie jest zainteresowane tym remontem gdyŜ od dwóch lat nie pobiera opłat za 
pobór wody .  
 
Radny Jacek Woroch– jestem za przekazanie tych zaplanowanych pieniędzy z 
Mszczyczyna na podłączenie gazu do budynków administracyjnych jednak  naleŜy tu 
wszystko zrobić aŜeby Mszczyczyn nie pozostał bez wody .  
 
Radna Renata Jankowiak – moŜe z inicjatywy Komisji Ochrony Środowiska 
zorganizować spotkanie z Prezesem i dograć tą sprawę do końca . 
 
Radny Zbigniew Kiel -  proponuję  aŜeby komisja nie zajmowała się ta sprawą, gdyŜ 
wiemy, Ŝe Urząd załatwia ta sprawę i proponuję  poczekać na finał tej sprawy . 
 
Skarbnik MiG El Ŝbieta Juskowiak – w dniu dzisiejszym otrzymaliśmy 
zawiadomienie o przyznaniu środków  na podręczniki dla dzieci  oraz mundurki i jest 
prośba aŜeby w tej uchwale dopisać te otrzymane dotacje . 
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie  nad  
projektem uchwały  
Radni głosowali w następujący sposób. 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych  
 1 radny glosował przeciw podjęciu uchwały  
wstrzymało się od głosu  4 radnych  
Uchwała nr XIV/63/07 została zatwierdzona i i stanowi zał nr 2 do protokołu  
 
 
Ad.3 Wolne głosy i wnioski  
 
Radny Kazimierz Pepliński  - jeŜeli moŜna się dowiedzieć jakie jest kryterium 
przyznawania stypendium dla dzieci . 
 
Skarbnik MiG El Ŝbieta Juskowiak – kryterium to dochód na 1 osobę tj. 381,-zł  
Wszystkie szkoły znają to kryterium  i wszystkie zainteresowane osoby w szkołach 
zgłaszają  się po stypendium i po dotacje na mundurki . 
 



Radny Roman Drews – czy juz został rozstrzygnięty przetarg na drogę Kotowo –
Lubiatowo . 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – w tej chwili nie mamy jeszcze pełnych danych  z 
chwila otrzymania  będzie ogłoszony natychmiast przetarg . 
 
Ad. 4.Zakończenie obrad Sesji . 
 
Wobec braku dalszej dyskusji i wyczerpaniu się porządku obrad Sesji Przewodniczący 
Rady  podziękował wszystkim za udział i zakończył obrady XIV Sesji Rady Miasta i 
Gminy Dolsk. 
 
Protokolant       Przewodniczący Rady  
Stefania Gagat     Zbigniew Kierzkowski 

 
 
 


